



Ashura Australia

ANNUAL ASHURA PROCESSION IN SYDNEY

مسيرة عاشوراء السنوية في سيدني

بسم الله الرحمن الرحيم

اللهم صل على محمد وآل محمد

السلام عليك يا أبا عبد الله ، لبيك داعي الله

((إِنَّا لِلَّهِ وَإِنَّا إِلَيْهِ رَاجِعُونَ))

لا اعتراض على حكمك يا رب ، نظراً للظروف الحالية التي يمرّ بها العالم أجمع من انتشار لوباء قاتل ، ورعاية لقوانين الصحة ، حفظاً للسلامة العامة ، وتقييداً بالنظام ، والتزاماً بالشرع ، وامتناناً لأوامر مراجعنا العظام ، وكرامةً للإمام الحسين عليه السلام ، ولشعائر محرم الحرام ، بالخصوص ، حتى لا نكون لقمة سائغة في أفواه المغرضين ، سوف تنطلق المسيرة الحسينية هذا العام من بيوتنا وأماكننا الخاصة ، لتسير في رحاب المعمورة ، فيراها من في المشرق ومن في المغرب ، على أساسيات السنوات (17) الماضية حيث ستكون لكل لغة حية في بلادنا مشاركة في هذا المهرجان السنوي ، ومن أماكن تواجدهم ، وتختلط مع أصوات بعض خطبائنا من دول مختلفة ، فنلفت لذلك نظر الأخوة والأخوات راجين متابعتهم لهذا البرنامج الحي من الساعات الأولى ليوم عاشوراء ، سنة 1442 هـ . المصادف ليوم الأحد 2020/8/30م . من الساعة 8 الى 9:30 صباحاً ، فارجوا من المؤمنين والمؤمنات الكرام المتابعة والمشاركة على موقعنا:

www.ashura.com.au

((ومن يعظم شعائر الله فإنها من تقوى القلوب))

In the name of Allah, the most compassionate, the most merciful
Peace be upon Mohammad and the Progeny of Mohammad
Peace be upon you O Aba Abdullah, Labayka ya Hussain
"To God, we belong and to Him we shall return"

Given the current global pandemic that the whole world is facing, we all have a duty of care to safeguard our health and preserve public safety. This, while adhering to law and upholding order in accordance with the guidelines of our great Religious Authorities (Marajea) and honoring the dignity of Imam Hussein (as) and respecting the rituals of the sacred Muharram.

As a result, the Ashura Procession in Sydney will take the form of remembrance starting in our homes and traversing East and West. As we have done for the last 17 years, everyone in our community across Australia is invited to participate in this annual commemoration.

We will all be joined with the voices of some of our preachers from various countries in multiple languages. All our brothers and sisters of all ages are invited to join us in this online program from the early hours of Ashura Day, 1442H. Sunday, August 30th, 2020. The event will be conducted within a similar time period to the actual procession live online from 8am to 9:30am.

We hope that the honoured believers can join us and participate in advancing the Legacy of Imam Hussain (as) by following the instructions on our website:

www.ashura.com.au

"Whoever venerates the rituals of God is one of the piety of hearts"